
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 22. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1129
Ministeren oplyste på samråd om ulovlige algemidler den 17. marts 2021, at ministeren
havde løftet problemstillingen allerede før et virksomhedsbesøg sidste år. Vil ministeren
redegøre for, hvordan ministeren løftede problemstillingen? Der henvises til MOF alm. del
– samrådsspørgsmål AP og AQ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V) og Eva Kjer Hansen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Anni.Matthiesen@ft.dk, Eva.Kjer.Han-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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